
Zápis z jednání  
 

Most přes řeku Labe pod Mariánskou skálou v Ústí nad Labem 
 
 

Datum a čas konání: 2. června 2020 
13:00 – 14:00 hod. 

Místo konání: Magistrát města Ústí nad Labem, kancelář primátora 

Přítomni za město Ústí nad 
Labem (ÚnL): 

Mgr. Ing. Petr Nedvědický, primátor 
Mgr. Alena Nováková, vedoucí právního odboru 
Mgr. Miloš Studenovský, tajemník magistrátu města 
JUDr. Lubomír Bejdl, advokát 

Přítomni za Hutní montáže, 
a.s. (HM): 

JUDr. Vladimír Bindzár, předseda představenstva 
Bc. Robert Michura, člen představenstva 
Ing. Tereza Bártová, statutární orgán akcionáře 
Mgr. Nikol Dušková, advokátka (AK CÍSAŘ, ČEŠKA, SMUTNÝ s.r.o.) 

 
 
A. Důvod jednání 
 
Jednání bylo iniciováno ze strany společnosti HM dopisem ze dne 28. května 2020 v návaznosti 
na jednání Krajského soudu v Ústí nad Labem konané dne 28. ledna 2020 ve věci sp. zn. 17 Co 
178/2019, na němž předseda senátu, Mgr. Vladimír Beran, mimo protokol vyzval účastníky řízení 
k opětovnému pokusu o uzavření mimosoudní dohody. 
 
Z důvodu vyhlášení nouzového stavu a souvisejících opatření vlády ČR v důsledku pandemie nemoci 
COVID-19 nebylo možné uskutečnit společné jednání v dřívějším termínu. 
 
Cílem jednání bylo opětovně projednat možnosti smírného vyřešení sporu, který trvá již 21 let. 
 
 
B. Průběh jednání 

 
V úvodu jednání JUDr. Vladimír Bindzár poděkoval za možnost jednat o podmínkách uzavření dohody 
o mimosoudním vyrovnání a vyjádřil vůli společnosti HM spor definitivně uzavřít. Zdůraznil, 
že společnost HM je tradiční etablovanou společností v odvětví mostních konstrukcí a technologických 
staveb; probíhající spor společnost HM poškozuje (finančně i reputačně) a mimosoudní dohodu 
společnost HM vnímá jako racionální řešení sporu.  
 
Poukázal na jednání, které proběhlo v únoru 2019 a které k dohodě o finančním vypořádání nevedlo, 
a vyzval zástupce města ÚnL, zda jsou připraveni přehodnotit dosavadní postoj a obnovit jednání 
o podmínkách dohody o narovnání.  
 
Primátor ÚnL projevil zájem spor posunout, jelikož spor městu ÚnL nesvědčí a působí problémy. Jako 
novou okolnost oproti stavu v únoru 2019 zmínil vydání rozhodnutí Okresního soudu v Ústí nad Labem 
ze dne 13. května 2019, č. j. 11 C 215/99 – 2 136, kterým byla žaloba společnosti HM ve vztahu k nároku 
č. 1 částečně zamítnuta. Upozornil, že stanovisko města ÚnL je odvislé od toho, že jde o samosprávu 
a konečné rozhodnutí je tak podmíněno souhlasem zastupitelstva města ÚnL.  
 
Primátor ÚnL dále zrekapituloval původní nabídky finanční kompenzace (HM 430 mil. Kč vs. 
ÚnL 90 mil. Kč) s tím, že v tuto chvíli nemá mandát od zastupitelstva města ÚnL překročit hranici 100 
mil. Kč. 
 
JUDr. Vladimír Bindzár v souvislosti s novou finanční nabídkou uvedl, že se jedná o částku 
odsouhlasenou představenstvem společnosti HM a pokrývající veškeré žalované nároky, a to včetně 
příslušenství. Finanční nabídka vychází z aktuální výše všech žalovaných nároků, jistiny a příslušenství 
k 31. květnu 2020, v celkové výši cca 633 mil. Kč.   
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Aktuální návrh společnosti HM na mimosoudní vyrovnání – cca polovina stávajícího nároku, 
tj. 300 mil. Kč splatná ve 3 ročních splátkách. 
Primátor ÚnL poděkoval za finanční nabídku s tím, že ji bude na podkladě zápisu z jednání prezentovat 
politickým klubům a návrh bude předložen k projednání v zastupitelstvu města ÚnL. 
 
Obě strany konstatovaly, že jednání je projevem snahy obou stran se ve věci dohodnout, byť prozatím 
nepanuje shoda na částce finanční kompenzace a počtu splátek. Jednání budou pokračovat po 
projednání v orgánech města ÚnL. 
 
 
 
 

Mgr. Ing. Petr Nedvědický  

Mgr. Alena Nováková  

Mgr. Miloš Studenovský  

JUDr. Lubomír Bejdl  

JUDr. Vladimír Bindzár  

Bc. Robert Michura  

Ing. Tereza Bártová  

Mgr. Nikol Dušková  

 
 
 
 
 
 
 


